
Protokół Nr 48/2008  

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Lipnie  

w dniu 19 marca 2008r.  

 

 

Posiedzenie Zarządu Powiatu w Lipnie zostało zwołane przez Przewodniczącego Zarządu 

Krzysztofa Baranowskiego.    

W posiedzeniu udział wzięło 5 członków Zarządu (na 5-osobowy skład Zarządu), co stanowi 

quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji /lista obecności w załączeniu 

do protokołu/. 

Nadto udział wzięli:  

1. Barbara Małkiewicz- Skarbnik Powiatu w Lipnie. 

2. Zbigniew Chmielewski- Sekretarz Powiatu w Lipnie  

3. Anna SmuŜewska- Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 

4. Józef Predenkiewicz- Przewodniczący Zarządu Powiatu w Lipnie 

5. Józef Waleczko- Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 

Lipnie     

 

Posiedzenie rozpoczął o godzinie 8, 40 Przewodniczący Zarządu Powiatu K. Baranowski 

witając zebranych członków Zarządu oraz zaproszonych gości w Starostwie Powiatowym w 

Lipnie.   

Następnie Zarząd Powiatu w Lipnie przyjął jednogłośnie protokół z posiedzenia Zarządu 

Powiatu w Lipnie w dniu 7 marca 2008r.  

Przewodniczący Zarządu K. Baranowski przedstawił proponowany porządek obrad. Poprosił 

o zgłaszanie ewentualnych uwag do porządku obrad. Uwag nie było. 

Zarząd Powiatu w Lipnie jednogłośnie przyjął następujący porządek posiedzenia.  

1. Informacja z bieŜącej działalności SP ZOZ w Lipnie /ref. Pan J. Waleczko – Dyrektor SP 

ZOZ w Lipnie/ 

2. Podjęcie uchwały w sprawie: sprawozdania z wykonania budŜetu Powiatu Lipnowskiego 

za 2007r. /ref. P. B. Małkiewicz- Skarbnik Powiatu/     

3. Podjęcie decyzji w sprawie utworzenia konta specjalnego w związku z przystąpieniem do 

organizacji Powiatowo – Gminnych DoŜynek 2008 w Skępem, planowanych na 23.08.2008r. 

/ref. Pan Z. Chmielewski- Sekretarz Powiatu/ 



4. Podjęcie uchwały w sprawie: przeprowadzenia postępowania w zakresie wyboru biegłego 

rewidenta na badanie sprawozdania finansowego za rok 2007 w Samodzielnym Publicznym 

Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Lipnie./ref. Pani A. SmuŜewska – Naczelnik Wydziału 

OKSZ/ 

5. Podjęcie uchwały w sprawie: wyraŜenie zgody na likwidację gospodarstwa pomocniczego 

Warsztatów Szkolnych Zespołu Szkół Technicznych im Ziemi Dobrzyńskiej w Lipnie /ref. 

Pani A. SmuŜewska – Naczelnik Wydziału OKSZ/ 

6. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji konkursowej do rozpatrzenia ofert na 

wykonanie w 2008 roku zadania publicznego pn. ,,Organizacja Powiatowych Igrzysk 

MłodzieŜy Szkolnej szkół podstawowych, gimnazjalnych i ponadgimnazjalnych. Prowadzenie 

powiatowego współzawodnictwa szkół oraz gmin Powiatu Lipnowskiego /ref. Pani A. 

SmuŜewska – Naczelnik Wydziału OKSZ/ 

7. Rozpatrzenie pisma Zespołu Szkół w Skępem w sprawie ustalenia wielkości stawek 

czynszu za m² w wynajmowanych lokalach mieszkalnych znajdujących się na terenie Zespołu 

Szkół w Skępem – podjęcie uchwały /ref. Pani A. SmuŜewska – Naczelnik Wydziału OKSZ/ 

8. Rozpatrzenie pisma Zespołu Szkół Technicznych w Lipnie w sprawie wyraŜenia zgody na 

wynajem na okres od 01.04.2008 r. do 31.03.2009 r. sali dydaktycznej, placu manewrowego 

oraz ciągnika rolniczego i samochodu osobowego Panu Sławomirowi Okonkowskiemu w 

związku z zamiarem uruchomienia prywatnego Ośrodka Szkolenia Kierowców z siedzibą w 

Warsztatach Szkolnych ZST w Lipnie /ref. Pani A. SmuŜewska – Naczelnik Wydziału OKSZ/ 

9. Rozpatrzenie pisma Zespołu Szkół w Dobrzyniu n/Wisłą w sprawie wyraŜenia zgody na 

zatrudnienie Pani Barbary śuchowskiej na stanowisku głównej księgowej w wymiarze 28/40 

etatu z dniem 1 kwietnia 2008 roku /Pani A. SmuŜewska – Naczelnik wydziału OKSZ/ 

10. Rozpatrzenie pisma Publicznego Gimnazjum Nr 1 w Lipnie z prośba o pomoc finansową 

w związku z przygotowaniem uroczystości nadania imienia i sztandaru szkole /ref. Pani A. 

SmuŜewska – Naczelnik wydziału OKSZ/ 

11. Rozpatrzenie pisma Szkoły Podstawowej w Trzebiegoszczu z prośbą o przydzielenie 

funduszy na zorganizowanie zajęć ,,Zielonej Szkoły” w Łebie w dniach 6-9.05.2008 r. /ref. 

Pani A.SmuŜewska – Naczelnik Wydziału OKSZ/ 

12. Rozpatrzenie pisma Pani Urszuli Filińskiej – Nauczycielki Szkoły Podstawowej w 

Dyblinie z prośbą o udzielenie wsparcia finansowego uczniom szkoły w związku z wyjazdem 

na ,,Zieloną Szkołę” do Łeby /ref. Pani A. SmuŜewska – Naczelnik Wydziału OKSZ/ 



13. Rozpatrzenie pisma Zespołu Szkół w Skępem w sprawie przeznaczenia środków na 

sfinansowanie złoŜenia urządzenia wielofunkcyjnego do ćwiczeń GYM 57 /ref. Pani A. 

SmuŜewska – Naczelnik Wydziału OKSZ/ 

14. Rozpatrzenie pisma Zespołu Szkół w Lipnie z prośbą o przekazanie środków na 

uregulowanie zaległych naleŜności za wykonaną inwestycję /ref. Pani A. SmuŜewska – 

Naczelnik Wydziału OKSZ/ 

15. Rozpatrzenie pisma Zespołu Szkół w Lipnie z prośbą o zwiększenie środków w budŜecie 

jednostki w związku z zaległą fakturą za nadzór budowlany /ref. Pani A. SmuŜewska – 

Naczelnik Wydziału OKSZ/ 

16. Rozpatrzenie pisma Polskiego Towarzystwa Turystyczno-Krajoznawczego w Lipnie w 

sprawie zakupu pucharu oraz wsparcia finansowego organizacji Regionalnego Zlotu 

„Powitanie Wiosny – MARZANNA 2008” o Puchar Starosty Lipnowskiego i Wójta Gminy 

Wielgie /ref. Pani A. SmuŜewska – Naczelnik Wydziału OKSZ/ 

17. Ponowne rozpatrzenie pisma Pani Janiny Jakubowskiej w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej przy wydaniu tomiku poezji /ref. Pani A.SmuŜewska – Naczelnik Wydziału 

OKSZ/ 

18. Zatwierdzenie dopłat do czesnego dla nauczycieli dokształcających się ze szkól i 

placówek oświatowych prowadzonych przez Powiat Lipnowski /ref. Pani A.SmuŜewska – 

Naczelnik Wydziału OKSZ/ 

19. Ustalenie propozycji terminu i porządku obrad XIX sesji Rady Powiatu w Lipnie – 

zaopiniowanie projektów uchwał kierowanych na tę sesję: 

- projektu uchwały Rady Powiatu w Lipnie w sprawie zmian w budŜecie Powiatu 

Lipnowskiego na 2008 rok/ ref. Pani B. Małkiewicz- Skarbnik Powiatu w Lipnie/  

- projektu uchwały Rady Powiatu w Lipnie w sprawie wyboru biegłego rewidenta na badanie 

sprawozdania finansowego za rok 2007 w Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki 

Zdrowotnej w Lipnie. /ref. Pani A.SmuŜewska – Naczelnik Wydziału OKSZ/ 

- projektu uchwały Rady Powiatu w Lipnie w sprawie utworzenia Centrum Kształcenia 

Praktycznego w powiecie lipnowskim /ref. Pani A.SmuŜewska – Naczelnik Wydziału OKSZ/ 

 - projektu uchwały Rady Powiatu w Lipnie w sprawie delegowania dwóch radnych do składu 

Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w Lipnie /ref. Pan Z. Chmielewski - Sekretarz Powiatu/ 

- projektu uchwały Rady Powiatu w Lipnie w sprawie zmiany składu Rady Społecznej SP 

ZOZ w Lipnie /ref. Pani Anna SmuŜewska – Naczelnik Wydziału OKSZ/  



20. Podjęcie uchwały w sprawie: wyraŜenia woli nieodpłatnego nabycia przez Powiat 

Lipnowski pakietu akcji lub udziałów spółki, która zostanie utworzona przez komercjalizację 

PPKS Lipno. 

21. Sprawy róŜne.  

 

Przewodniczący Zarządu K. Baranowski przeszedł do realizacji porządku obrad.  

 

Ad.1. Informacja z bieŜącej działalności SP ZOZ w Lipnie /ref. Pan J. Waleczko – Dyrektor 

SP ZOZ w Lipnie/ 

J. Waleczko- Dyrektor SP ZOZ w Lipnie- poinformował, Ŝe ogłoszenie o przetargu na 

udzielenie kredytu szpitalowi ukazało się 10 marca br. Wskazał, Ŝe do dnia dzisiejszego dwa 

banki wyraziły zainteresowanie udziałem w przetargu na udzielenie kredytu, z których jeden 

poprosił o pełną dokumentację związaną z przetargiem. Dodał, Ŝe 18 marca br. miało miejsce 

spotkanie Zespołu Negocjacyjnego w szpitalu, które wypracowało, ze przez 4 miesiące 

lekarze będą pracować na podstawie ugody. Wskazał, Ŝe w szpitalu były źle naliczane 

lekarzom nadgodziny, gdyŜ zgodnie z Wyrokiem  Sądu NajwyŜszego do wyliczania 

nadgodzin bierze się wynagrodzenie zasadnicze wraz z pochodnymi, co szpitalowi skutkuje 

18 tys. zł miesięcznie, co skutkuje wyrównaniem wynagrodzenia i koniecznością płacenia 

zgodnie z literą prawa. Ponadto dodatek Religi winien w roku 2008 być włączony do 

wynagrodzenia zasadniczego, a w tej chwili jest oddzielnie. Powiedział, Ŝe od dnia 1 kwietnia 

br. dodatek ten zostanie włączony do wynagrodzenia zasadniczego, ale nie jest w stanie 

określić, ile takie posunięcie będzie kosztowało miesięcznie, gdyŜ pracownicy księgowości 

szpitala dopiero wyliczają te koszty. Stwierdził, Ŝe jeŜeli skutki tego posunięcia będą znaczne 

wówczas nie stać szpitala na to w chwili obecnej.  

Poinformował, Ŝe związek zawodowy pielęgniarek chciał podburzyć pracowników do sporów 

zbiorowych, oraz do podpisania protokołu rozbieŜności. Dodał, Ŝe z dniem 1 kwietnia br. nie 

będzie Kierownika Działu Administracyjno- Technicznego i Zamówień Publicznych oraz 

Działu Transportu. Ponadto zlikwidowane zostaną telefoniczne dyŜury oddziałów chirurgii i 

połoŜnictwa,  planuje się połączenie oddziałów wewnętrznego i gieriatrii, jak równieŜ planuje 

się przesunięcia pracowników wewnątrz zakładu np. wszystkie laboratoria planuje się 

połączyć w jedną całość. Wskazał, Ŝe jest zdziwiony, Ŝe Kierownik szpitalnego laboratorium 

nie bierze odpowiedzialności za wyniki badań wykonywanych w szpitalu. Przypomniał, Ŝe SP 

ZOZ w Lipnie ma zawarty kontakt do końca kwietnia br., a następnie najprawdopodobniej 

zostanie ona zawarty na następne dwa miesiące. Wskazał, Ŝe od 1 lipca będzie inny sposób 



rozliczania liczenia pacjenta przez Narodowe Fundusze Zdrowia. Powiedział, Ŝe w moŜliwie 

najkrótszych terminie dostarczy materiały dotyczące restrukturyzacji szpitala.  

Przewodniczący Zarządu K. Baranowski- zwrócił się z pytaniem, na jakim etapie jest badanie 

liczby łóŜek na poszczególnych oddziałach , kalkulacja kosztów połączenia danych 

oddziałów, na  jakim etapie jest przygotowywanie zmian do Statutu Szpitala, do Regulaminu 

Organizacyjnego jednostki.  

J. Waleczko- Dyrektor SP ZOZ w Lipnie- powiedział, Ŝe Z-ca Dyrektora ds. lecznictwa 

analizuje obłoŜenie łóŜek na poszczególnych oddziałach w kontekście populacji. Dodał, Ŝe 

juŜ teraz moŜna stwierdzić, Ŝe mocno niedociąŜona jest chirurgia i na tym oddziale zostanie 

zmniejszona liczba łóŜek/  

Poinformował, Ŝe NFZ nie jest zainteresowany zwiększeniem liczby łóŜek na oddziałach 

psychiatrycznych z 70 na 100 w lipnowskim szpitalu, gdyŜ ościenne szpitale przygotowują się 

do uruchomienia oddziałów psychiatrycznych.  

Przewodniczący Zarządu- powiedział, iŜ spotkał się z Wicedyrektorem NFZ w Bydgoszczy i 

zaproponował zaproszenie go na sesję kwietniową, aby przedstawił radnym pewne kwestie 

dot. słuŜby zdrowia.   

J. Waleczko- Dyrektor  SP ZOZ w Lipnie-przedstawił plany, które moją zostać zrealizowane 

w szpitalu.    

1/ utworzenie Zakładu Analityki Medycznej  

2/ połączenie oddziałów Neonatologii i oddziału Dziecięcego  

3/ zlikwidowanie kuchni mlecznej i ogłoszenie przetargu na dostawę  mleka. 

4/ zmniejszenie o 20 łóŜek oddziału chirurgii.  

5/ zawieszenie procedury ISO.  

Przewodniczący Zarządu- zwrócił się z pytaniem, czy władze szpitala szukają rozwiązań dot. 

działu gospodarczego i zaopatrzenia.  

J. Waleczko- Dyrektor SP ZOZ w Lipnie-  powiedział, Ŝe obecnie robiona jest analiza tych 

działów, z której zostaną sporządzone wnioski. Dodał, Ŝe w tych działach przewiduje 

największe oszczędności.  

T. Woźnicki- zwrócił się z pytaniem dotyczącym funkcjonowania Szpitalnego Oddziału 

Ratunkowego.  

J, Waleczko- Dyrektor SP ZOZ w Lipnie- powiedział, Ŝe SOR funkcjonuje jako oddział w 

szpitalu, w którym zatrudnione są pielęgniarki, sekretarka, ratownicy medyczni, a 

ordynatorem SOR, jest  lekarz, z którym szpital ma zawarty kontrakt. Dodał, Ŝe lekarz jest 

jednocześnie Prezesem Firmy, która obsługuje SOR. Wskazał, ze taki kontrakt zawarty jest do 



końca 2008r. Dodał, Ŝe tak do końca władze szpitala nie mają pełnej kontroli w SOR. 

Zaznaczył, ze ratownicy zatrudnieni w SOR-Ŝe równieŜ wnioskują o podwyŜki. 

Poinformował, Ŝe zadaniem SOR jest dokonanie pierwszego rozpoznania choroby, dokonanie 

pierwszych czynności ratujących Ŝycie. Powiedział, Ŝe lipnowski SOR posiada dwa zespoły 

wyjazdowe tj, podstawowy ( jedzie dwóch ratowników medycznych) i specjalistyczny ( w 

którym jedzie lekarz). Wskazał, iŜ istnieje konieczność dostosowania SOR do wymaganych 

standardów. Poinformował, Ŝe SP ZOZ w Lipnie nie otrzymał dotacji z WFOS i GW na 

wyminę okien, ale takiej dotacji nie otrzymał Ŝaden ze szpitali ubiegających się o nią.  

Zaznaczył, ze w czerwcu te wnioski będą ponownie analizowane.  

Przewodniczący Zarządu- powiedział, iŜ rozmawiał z Prezesem WFOŚ i GW na ten temat i 

dalej będzie rozmawiał, jak równieŜ z Marszałkiem Województwa o pomocy dla SP ZOZ w 

Lipnie na wymianę okien.    

Zaznaczył, iŜ wpłynęło do Starostwa pismo z SP ZOZ w Lipnie, w którym dyrekcja szpitala 

wnioskuje o 27 mln kredytu i skrócenie okresu kredytowania do 23  lat. Zaproponował 

zorganizowanie po świętach wielkanocnych wyjazdu do Prezesa RIO, by porozmawiać na 

temat kredytu dla szpitala. Zwrócił się równieŜ do Dyrektora, by wytypował odpowiedniego 

pracownika szpitala do rozmów z gminnymi władzami samorządowymi na temat pomocy 

finansowej dla szpitala. Zaznaczył, Ŝe zgodnie ustawą o finansach publicznych samorządy 

mogą zawierać porozumienia. Dodał, Ŝe takie porozumienie dotyczyłoby pomocy dla szpitala, 

a środki na ten cel wpływałby na konto Starostwa. Zwrócił się do Naczelnik Wydziału 

Oświaty o przygotowanie pisma do władz gminnych o udzielenie pomocy dla szpitala, do 

ZUS o wstrzymanie egzekucji z nieruchomości majątku SPZOZ w Lipnie i rozłoŜenia 

zadłuŜenia na raty oraz umorzenia kwoty odsetek, jak równieŜ zmniejszenia stawki podatku 

VAT na wykonanie robót budowlanych dla obiektów samodzielnych publicznych zakładów 

opieki zdrowotnej kierowane do władzy ustawodawczej i wykonawczej.      

Wicestarosta P. Wojciechowski- zwrócił się z pytaniem do Dyrektora SP ZOZ w Lipnie o 

wyjaśnienie kwestii przeniesienia oddziałów psychiatrycznych do budynku głównego 

szpitala. 

J. Waleczko- Dyrektor SP ZOZ w Lipnie- powiedział, Ŝe w tej chwili omawiana jest ta 

kwestia z projektantem.   

Wicestarosta P. Wojciechowski-powiedział, ze Narodowy Fundusz Zdrowia nie wyraził 

zgody na  zwiększenie do 100 liczby łóŜek na oddziałach psychiatrycznych. Dodał, ze jak 

najszybciej naleŜy przenieść oddziały psychiatryczne do budynku szpitala przy ul. 

Nieszawskiej. 



Przewodniczący Zarządu- zwrócił się do Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i 

Zdrowia o przygotowanie pismo do Narodowego Funduszu Zdrowia o tym, Ŝe władze 

samorządowe mają zamiar przenieść oddziały psychiatryczne do głównego budynku szpitala i 

czy w związku z tym moŜemy oczekiwać na zwiększenie do 100 liczby łóŜek na tych 

oddziałach. 

Zwrócił się z pytaniem, jak przedstawia się kwestia wykorzystania środków, o których mówił  

Wiceminister Zdrowia A. Fronczak.  

J. Waleczko-  Dyrektor NFZ- powiedział, iŜ Wiceminister Zdrowia mówił o nowelizacji 

ustawy o restrukturyzacji szpitali. Dodał, Ŝe projekt tejŜe ustawy jest obecnie w konsultacjach 

społecznych. Zaznaczył, Ŝe jeŜeli pozytywnie zostałaby zakończona restrukturyzacja 

wówczas szpital mógłby otrzymać dotacje, ale SP ZOZ w Lipnie nie spełnia warunków 

określonych w tym projekcie ustawy. 

Z. Chmielewski- Sekretarz Powiatu w Lipnie- powiedział, ze był na kontroli w SP ZOZ w 

Lipnie. Poinformował, iŜ Dyrektor szpitala wydał zarządzenie dot. zakupów w szpitalu, który 

przedstawiał system dokonywania zakupów tj.; roczny, miesięczny, wyjątkowo jednorazowy. 

Wskazał, Ŝe podczas kontroli okazało się, ze 80% zakupów dokonywanych było w systemie 

jednorazowym. Dodał, ze związane to było z faktem, Ŝe Z-ca Dyrektora ds. administracyjno- 

ekonomicznych wyraŜała zgodę na zakup przez szpital kaŜdej nawet drobnej rzeczy np. 

Ŝarówki czy strzykawki. Zaznaczył jednak, ze zakupy w takim zakładzie powinny być 

planowane.  

J. Waleczko- Dyrektor SP ZOZ w Lipnie- powiedział, Ŝe planowanie jest waŜnym elementem 

zarządzania jednostką. Dodał, ze zakupy dokonywane są wówczas, gdy szpital dysponuje 

środkami. Zaznaczył, ze moŜliwe będzie zmodernizowanie tegoŜ zarządzenia. Zaznaczył, ze 

nie będzie zmieniał procedur, które  weszły w Ŝycie w związku z pracami nad wdroŜeniem 

systemu ISO w szpitalu. Dodał, Ŝe rozwiązał umowę z pracownikiem, który zajmował się 

wdroŜeniem systemu ISO w szpitalu, gdyŜ na chwilę obecną zawiesił tę procedurę. 

Zarząd Powiatu w Lipnie w obecności 5 członków zapoznał się z przedłoŜoną przez 

Dyrektora  informacją.  

 

W związku z obecnością Dyrektora szpitala, z uwagi na powiązanie tematyczne 

Przewodniczący Zarządu przeszedł do realizacji pkt. 4 porządku obrad.  

 

Ad.4 Podjęcie uchwały w sprawie: przeprowadzenia postępowania w zakresie wyboru 

biegłego rewidenta na badanie sprawozdania finansowego za rok 2007 w Samodzielnym 



Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Lipnie./ref. Pani A. SmuŜewska – 

Naczelnik Wydziału OKSZ/ 

A. SmuŜewska- Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia- powiedziała, Ŝe 

zgodnie z ustawą wyboru biegłego rewidenta przeprowadzającego badanie sprawozdania 

finansowego dokonuje Rada Powiatu w Lipnie. Wskazała, ze podjęcie tej uchwały jest 

formalnością. Dodała, Ŝe na mocy podjętej uchwały Dyrektor SP ZOZ w Lipnie zostałby 

upowaŜniony do zebrania ofert uprawnionych podmiotów do wykonania badania 

sprawozdania finansowego tej jednostki.  

J. Waleczko- Dyrektor SP ZOZ w Lipnie- powiedział, Ŝe wpłynęły 3 oferty na wykonanie 

badania sprawozdania finansowego SP ZOZ w Lipnie, z których najkorzystniejsza cenowo 

jest oferta Biegłych Rewidentów śugaj i partnerzy Spółka Partnerska z Brodnicy.   

Zarząd Powiatu w Lipnie w obecności 5 członków jednogłośnie podjął uchwałę sprawie: 

przeprowadzenia postępowania w zakresie wyboru biegłego rewidenta na badanie 

sprawozdania finansowego za rok 2007 w Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki 

Zdrowotnej w Lipnie                                          /uchwała stanowi zał. nr 2 do nin. Protokołu/ 

 

Przewodniczący Zarządu zaproponował, by pkt 2 . porządku obrad tj. Podjęcie uchwały w 

sprawie: sprawozdania z wykonania budŜetu Powiatu Lipnowskiego za 2007r. został 

omówiony po zrealizowaniu pozostałych  punków porządku obrad, po przerwie. 

 

Ad.3. Podjęcie decyzji w sprawie utworzenia konta specjalnego w związku z 

przystąpieniem do organizacji Powiatowo – Gminnych DoŜynek 2008 w Skępem, 

planowanych na 23.08.2008r. /ref. Pan Z. Chmielewski- Sekretarz Powiatu/ 

Z.Chmielewski- Sekretarz Powiatu w Lipnie- powiedział, Ŝe Zespół ds. Promocji i Rozwoju 

Lokalnego występuje do Zarządu o wyraŜenie zgody na utworzenie konta specjalnego, na 

które będą wpływały darowizny na organizację Gminno- Powiatowych DoŜynek, które 

odbędą się w tym roku w Skępem.   

Poinformował, Ŝe powstał zespół ds. organizacji tegorocznych doŜynek w składzie: A. 

SmuŜewska- Naczelnik Wydziału OKSZ, J. Daroszewska- Kierownik Zespołu ds. Rozwoju 

Lokalnego i Promocji oraz J. Piotrkiewicz- Inspektor ds. Promocji.   

Przewodniczący Zarządu- powiedział, iŜ Burmistrz Miasta i Gminy Skępe zwrócił się z 

prośba, by tegoroczne doŜynki odbyły się w sobotę 30 sierpnia, a nie jak dotychczas bywało 

w niedziele.  



Zarząd Powiatu w Lipnie w obecności 5 członków wyraził zgodę na utworzenie konta 

specjalnego przeznaczonego na organizację doŜynek i wystąpił z taką propozycją do Rady 

Powiatu w Lipnie, jak równieŜ wyraził zgodę, by tegoroczne gminno- powiatowe doŜynki 

odbyły się 30 sierpnia br.              / sobota/ w  miejscowości Skępe.                 

 

Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie: wyraŜenie zgody na likwidację gospodarstwa 

pomocniczego Warsztatów Szkolnych Zespołu Szkół Technicznych im Ziemi 

Dobrzyńskiej w Lipnie /ref. Pani A. SmuŜewska – Naczelnik Wydziału OKSZ/ 

A. SmuŜewska- Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia-  przedstawiła 

projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. Powiedziała, Ŝe władze powiatu mają zamiar 

utworzenia Centrum Kształcenia Praktycznego na bazie obecnie funkcjonujących warsztatów 

szkolnych Zespołu Szkól Technicznych w Lipnie, które naleŜy zlikwidować, a to naleŜy do 

kompetencji Zarządu Powiatu w Lipnie. Dodała, Ŝe utworzenie Centrum Kształcenia 

Praktycznego naleŜy do kompetencji Rady Powiatu w Lipnie i projekt uchwały Rady Powiatu 

w Lipnie jest w tym zakresie przygotowywany.  

Zarząd Powiatu w Lipnie w obecności 5 członków jednogłośnie podjął uchwałę w sprawie: 

wyraŜenia zgody na likwidację gospodarstwa pomocniczego Warsztatów Szkolnych Zespołu 

Szkół Technicznych im. Ziemi Dobrzyńskiej w Lipnie. / uchwała stanowi zał. nr 3 do nin. 

Protokołu/. 

 

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji konkursowej do rozpatrzenia 

ofert na wykonanie w 2008 roku zadania publicznego pn. ,,Organizacja Powiatowych 

Igrzysk MłodzieŜy Szkolnej szkół podstawowych, gimnazjalnych i ponadgimnazjalnych. 

Prowadzenie powiatowego współzawodnictwa szkół oraz gmin Powiatu Lipnowskiego 

/ref. Pani A. SmuŜewska – Naczelnik Wydziału OKSZ/ 

A. SmuŜewska- Naczelnik Wydziału OKSZ- powiedziała, iŜ Uchwała Nr 80/ 2008 z dnia 7 

marca br. Zarząd  Powiatu w Lipnie ogłosił konkurs na wykonanie w 2008 r. zadania 

publicznego dot. organizacji  Powiatowych Igrzysk MłodzieŜy Szkolnej szkól podstawowych, 

gimnazjalnych i ponadgimnazjalnych. Dodała, ze w celu rozpatrzenia złoŜonych ofert Zarząd 

Powiatu w Lipnie  winien powołać komisje, która przeanalizuje złoŜone przez organizacje 

pozarządowe wnioski.   

Przewodniczący Zarządu zaproponował do składu komisji konkursowej na przewodniczącą 

Komisji Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia A. SmuŜewską, na 

Sekretarza Komisji              E. Błaszkiewicz- Inspektor zajmująca się m.in. organizacjami 



pozarządowymi, na członków: Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i 

Turystyki Rady Powiatu J. Goździa, Inspektora ds. kultury, sportu i turystyki 

J.Czapiewskiego, i pracownika Wydziału BudŜetu i Finansów J. Cieszyńską.  

Zarząd Powiatu w Lipnie w obecności 5 członków jednogłośnie podjął uchwałę w sprawie: 

powołania Komisji konkursowej do rozpatrzenia ofert na wykonanie w 2008 roku zadania 

publicznego pn. ,,Organizacja Powiatowych Igrzysk MłodzieŜy Szkolnych szkól 

podstawowych, gimnazjalnych i ponadgimnazjalnych współzawodnictwa szkól oraz gmin 

Powiatu Lipnowskiego w następującym składzie: Przewodniczący Komisji Anna 

SmuŜewska- Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia, Sekretarz Komisji: 

ElŜbieta Błaszkiewicz- Inspektor ds. obywatelskich, organizacyjnych, obronnych i 

wojskowych, na członków Komisji: Jacek Góźdź- Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu i Turystyki, Janusz Czapiewski- Inspektor ds. kultury, sportu i turystyki i Joanna 

Cieszyńska- Inspektor ds. płac i rozliczeń oraz księgowości analitycznej.                        

/uchwała stanowi zał. nr 4  do nin. protokołu/. 

 

Ad. 7. Rozpatrzenie pisma Zespołu Szkół w Skępem w sprawie ustalenia wielkości 

stawek czynszu za m² w wynajmowanych lokalach mieszkalnych znajdujących się na 

terenie Zespołu Szkół w Skępem – podjęcie uchwały /ref. Pani A. SmuŜewska – 

Naczelnik Wydziału OKSZ/ 

A. SmuŜewska- Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia- przedstawiła 

przedmiotowe pismo.  

Przewodniczący Zarządu- powiedział, Ŝe w 2002r. Rada Powiatu w Lipnie podjęła uchwałę w 

sprawie: zasad wynajmu lokali mieszkalnych stanowiących własność Powiatu Lipnowskiego 

lub własność osób prawnych naleŜących do powiatu, na mocy której stawki czynszu ustala 

Zarząd  Powiatu w Lipnie. Wskazał, Ŝe do dnia dzisiejszego  stawki czynszu przez Zarząd 

Powiatu w Lipnie nie były w ogóle ustalane i wobec powyŜszego powiat ponosił duŜe straty 

finansowe. Dodała, ze kwestia stawek czynszu wyszła przy okazji kontroli w Zespole Szkól w 

Skępem.   

Dodał, Ŝe te kwestie naleŜy uregulować, gdyŜ to są dochody dla powiatu. Wskazał, Ŝe w 

Skepem znajduje się 6 lokali mieszkalnych stanowiących własność powiatu, w budynku 

dobudowanym do szkoły.     

A. SmuŜewska- Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia- powiedziała, Ŝe do 

ubiegłego roku najemcy płacili 0,60 zł za m kw. wynajmowanej powierzchni w/w lokali. 

Zaznaczyła, ze w tym roku Dyrektor Zespołu Szkól w Skępem urealniła stawki czynszu za 



wynajmowane powierzchnie na 2,00 zł za m kw. lokalu, ale zrobiła to nieprawnie, gdyŜ 

stawki czynszu winien ustalić Zarząd Powiatu, a ponadto Dyrektor nie  zachowała 3 

miesięcznego okresu  wypowiedzenia zasad wynajmu. Dodała, Ŝe naleŜy urealnić stawki 

czynszu, gdyŜ powiat ponosił duŜe nakłady finansowe w związku z remontami tych lokali. 

Wskazała, ze Wojewoda Kujawsko- Pomorski w stosownym obwieszczeniu określa 

maksymalny wskaźnik przeliczeniowy kosztów odtworzenia 1 m kw powierzchni uŜytkowej 

budynków mieszkalnych, który wynosi 6,40 zł.  

Następnie przedstawiła stawki czynszu wybranych lokali  znajdujących się w Skępem  np. 

lokale przy ul. Kruczej -3,50- zł za m kw, na ul. Dworcowej – czynsz 1 zł plus fundusz 

remontowy. 

Wicestarosta P. Wojciechowski- powiedział, ze władze powiatu muszą dbać o dochody 

powiatu.  Wskazał, Ŝe Dyrektor ZS w Skępem podniosła czynsze nieprawnie, gdyŜ nie zostały 

zachowane wymogi podstawowe w tym związane.   

Przewodniczący Zarządu- złoŜył propozycję, by stawka czynszu dla 6 lokali stanowiących 

własność Powiatu wynosiła 2,50 zł + VAT. Dodał, Ŝe corocznie Zarząd Powiatu w Lipnie 

będzie uaktualniał stawki czynszu dla tych lokali.  

Wicestarosta P. Wojciechowski- zaproponował, by stawka czynszu dla tych lokali wyniosła 

2,00 zł + VAT. Dodał, Ŝe ten rok nie będzie taki dotkliwy dla mieszkających tam rodzin, gdyŜ 

dokonali juŜ nadpłaty czynszu.  

Zarząd Powiatu w Lipnie w obecności 5 członków 4 głosami ,,za” przy 1 głosie 

,,wstrzymującym” podjął uchwałę w sprawie: ustalenia stawek czynszu za najem lokali 

mieszkalnych w budynkach Zespołu Szkół im. Waleriana Łukasińskiego w Skępem 

stanowiących własność Powiatu Lipnowskiego na 2,50 zł + VAT / uchwała stanowi zał. nr 5 

do nin. protokołu/.      

Przewodniczący Zarządu- powiedział, iŜ trzeba będzie równieŜ przyjrzeć się 16 lokalom 

znajdującym się w budynku internatu Zespołu Szkół w Skepem a wynajmowanym na inne 

cele niŜ dla wychowanków internatu. Zobowiązał Wydział Oświaty do przeanalizowania 

aktualizacji odpłatności za wynajem tych pomieszczeń osobom z zewnątrz, w ten sposób, by 

na tych pokojach zarabiać.   

Wicestarosta P. Wojciechowski- powiedział, Ŝeby Dyrektor Zespołu Szkól w Skępem 

powinien ustalić taką cenę za wynajem tych pokoi, by nie dochodziło do paradoksów, Ŝe 

wychowankowie internatu płacą więcej niŜ osoby dorosłe wynajmujące te pokoje na zasadach 

pokoi hotelowych.  



Ad.8. Rozpatrzenie pisma Zespołu Szkół Technicznych w Lipnie w sprawie wyraŜenia 

zgody na wynajem na okres od 01.04.2008 r. do 31.03.2009 r. sali dydaktycznej, placu 

manewrowego oraz ciągnika rolniczego i samochodu osobowego Panu Sławomirowi 

Okonkowskiemu w związku z zamiarem uruchomienia prywatnego Ośrodka Szkolenia 

Kierowców z siedzibą w Warsztatach Szkolnych ZST w Lipnie /ref. Pani A. SmuŜewska 

– Naczelnik Wydziału OKSZ/ 

Wicestarosta P. Wojciechowski- powiedział, iŜ Pan S.Okonkowski zamierza prowadzić 

prywatną naukę jazdy na bazie dotychczasowych warsztatów szkolnych i w związku z 

powyŜszym zwrócił się do Dyrektora Zespołu Szkół Technicznych w Lipnie o wyraŜenie 

zgody na wynajęcie sali dydaktycznej do nauki przepisów ruchu drogowego, placu 

manewrowego do nauki jazdy, ciągnika rolniczego ,,URSUS”z  przyczepą do nauki jazdy kat. 

T.  

Nadmienił, Ŝe zebrał informacje, iŜ kosztuje wynajem sali dydaktycznej do celów nauki jazdy 

i placu manewrowego tj. sala dydaktyczna 25 zł za godzinę, plac manewrowy 2 zł za m² 

miesięcznie.  

A. SmuŜewska- Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia- powiedziała, Ŝe 

ustawa o gospodarce nieruchomościami daje moŜliwość wynajmu kierownikom danej 

placówki na okres do 3 lat jedynie za powiadomieniem Zarządu, zaś na najem powyŜej tego 

okresu musi wyrazić zgodę Zarząd. Dodała, Ŝe Uchwała Rady Powiatu w Lipnie w sprawie 

jest sprzeczna z w/w ustawą.  

Przewodniczący Zarządu – powiedział, Ŝe Zarząd powinien dąŜyć do pozyskiwania 

dochodów przez jednostki, dlatego nie widzi przeciwwskazań do wynajęcia Panu 

Okonkowskiemu sali dydaktycznej, placu manewrowego i ciągnika na prowadzoną przez 

niego działalność nauki jazdy, jednakŜe powinien mieć wpływ na ustalenie ceny odpłatności  

za ich korzystanie. Dodał, ze w  kwestię doprecyzowania tych stawek włączy się Wicestarosta 

i Naczelnik Wydziału Oświaty.          

Zarząd Powiatu w Lipnie w obecności 5 członków postanowił, iŜ nie widzi przeciwwskazań 

do tego,  aby Dyrektor Zespołu Szkól Technicznych w Lipnie wyraził zgodę na wynajem od 

1.04.08 do 31.03.2009 sali dydaktycznej do nauki przepisów ruchu drogowego, placu 

manewrowego donauki jazdy oraz ciągnika rolniczego URSUS z przyczepą do nauki jazdy 

kat. T Panu Sławomirowi Okonkowskiemu, który zamierza uruchomić prywatny Ośrodek 

Szkolenia Kierowców z siedzibą w Warsztatach Szkolnych Zespołu Szkól Technicznych  w 

Lipnie.     

 



Ad.9. Rozpatrzenie pisma Zespołu Szkół w Dobrzyniu n/Wisłą w sprawie wyraŜenia 

zgody na zatrudnienie Pani Barbary śuchowskiej na stanowisku głównej księgowej w 

wymiarze 28/40 etatu z dniem 1 kwietnia 2008 roku /Pani A. SmuŜewska – Naczelnik 

wydziału OKSZ/ 

A. SmuŜewska-  Naczelnik Wydziału OKSZ- przedstawiła przedmiotowe pismo. 

Powiedziała, ze główna księgowa ZS w Dobrzyniu n/W z dniem 31.03. 2008r. przechodzi na 

wcześniejszą emeryturę i Dyrektor ZS w Dobrzyniu n/W prosi o wyraŜenie zgody na jej 

dalsze zatrudnienie z uwagi na fakt, iŜ w Zespole Szkól w Dobrzyniu n/W nie ma pracownika, 

który miałby wystarczający okres praktyki do prowadzenia księgowości szkoły, a przecieŜ 

trzeba zakończyć rok budŜetowy 2008.   

Przewodniczący Zarządu-  powiedział, Ŝe z uwagi na zaistniałą w Zespole Szkól w Dobrzyniu 

n/W  sytuację wskazał, ze naleŜy wyrazić zgodę na zatrudnienie głównej księgowej w 

Zespole Szkół w Dobrzyniu n/ W  do końca 2008r. tylko na ½ etatu, a nie na 28/40 etatu za 

wynagrodzeniem adekwatnym do części etatu, na którą zostanie zatrudniona.         

Zarząd Powiatu w Lipnie w obecności 5 członków mając na uwadze zapewnienie 

prawidłowego funkcjonowania Zespołu Szkół w Dobrzyniu n/W jednogłośnie wyraził zgodę 

na zatrudnienie Pani B. śuchowskiej na stanowisku głównej księgowej na ½ etatu do końca 

2008r. za wynagrodzeniem adekwatnym do części etatu, na którą zostanie zatrudniona.      

       

Ad. 10. Rozpatrzenie pisma Publicznego Gimnazjum Nr 1 w Lipnie z prośba o pomoc 

finansową w związku z przygotowaniem uroczystości nadania imienia i sztandaru szkole 

/ref. Pani A. SmuŜewska – Naczelnik wydziału OKSZ/ 

A. SmuŜewska- Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia- przedstawiła 

przedmiotowe pismo. Powiedziała, Ŝe nie ma moŜliwości przekazania środków finansowych 

w związku z uroczystością nadania imienia szkole podstawowej bądź gimnazjum, gdyŜ nie są 

to szkoły prowadzone przez Powiat Lipnowski. Dodała, Ŝe praktykowane było ufundowanie 

pozycji  ksiąŜkowej do biblioteki szkolnej jako pamiątki z okazji nadania szkole imienia.  

Przewodniczący Zarządu- zaproponował zorganizowanie zbiórki pienięŜnej na ten cel wśród 

radnych na najbliŜszej sesji Rady Powiatu w Lipnie. 

Zarząd Powiatu w Lipnie w obecności 5 członków jednogłośnie postanowił ufundować 

pozycję ksiąŜkową, która wzbogaci bibliotekę szkolną Publicznego Gimnazjum Nr 1 w 

Lipnie, jak równieŜ postanowił zwrócić się do Przewodniczącego Rady o zorganizowanie 

zbiórki pienięŜnej, z której dochód zostanie przekazany na przygotowanie wyjątkowej dla 

Gimnazjum Nr 1 w Lipnie uroczystości.  



 

 

Ad.11. Rozpatrzenie pisma Szkoły Podstawowej w Trzebiegoszczu z prośbą o 

przydzielenie funduszy na zorganizowanie zajęć ,,Zielonej Szkoły” w Łebie w dniach 6-

9.05.2008 r. /ref. Pani A.SmuŜewska – Naczelnik Wydziału OKSZ/ 

Ad. 12. Rozpatrzenie pisma Pani Urszuli Filińskiej – Nauczycielki Szkoły Podstawowej 

w Dyblinie z prośbą o udzielenie wsparcia finansowego uczniom szkoły w związku z 

wyjazdem na ,,Zieloną Szkołę” do Łeby /ref. Pani A. SmuŜewska – Naczelnik Wydziału 

OKSZ/ 

A. SmuŜewska- Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia-  przedstawiła 

przedmiotowe pisma. Wskazała, Ŝe dotychczas było praktykowane przekazywanie drobnych 

środków finansowych na organizację tzw. ,,zielonej szkoły” np. na pokrycie kosztów 

transportu, bądź na realizację jednego z zadań programu zielonej szkoły. 

Przewodniczący Zarządu – zaproponował przekazanie kaŜdej ze szkól wyjeŜdŜającej na 

zieloną szkołę po 250 zł na ten cel.      

Zarząd Powiatu w Lipnie w obecności 5 członków jednogłośnie postanowił przeznaczyć po 

250 zl Szkole Podstawowej w Dyblinie i Szkole Podstawowej w Trzebiegoszczu na 

organizowane przez nie tzw. zielone szkoły. 

 

Ad.13. Rozpatrzenie pisma Zespołu Szkół w Skępem w sprawie przeznaczenia środków 

na sfinansowanie złoŜenia urządzenia wielofunkcyjnego do ćwiczeń GYM 57 /ref. Pani 

A. SmuŜewska – Naczelnik Wydziału OKSZ/ 

A. SmuŜewska- Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia- przedstawiła 

przedmiotowe pismo. Wskazała, Ŝe chodzi o złoŜenie atlasu, który został zdemontowany w 

związku  z organizacją Spotkania Noworocznego organizowanego przez Starostwo w sali 

gimnastycznej i siłowni Zespołu Szkół w Skepem. Dodała, Ŝe złoŜenia takiego atlasu musi 

dokonać firma specjalizująca się w tej kwestii. 

Przewodniczący Zarządu- powiedział, Ŝe mając na uwadze planowane podwyŜki dla 

nauczycieli, które będzie musiał pokryć samorząd powiatowy oraz fakt, ze pod koniec roku 

władze powiatu uregulowały zaległości jednostek oświatowych wobec ZUS zaproponował by 

Zespół Szkól w Skepem pokrył złoŜenie atlasu ze środków własnych, a gdy jednostce 

zabraknie środków na paragrafach rzeczowych wówczas dołoŜy jednostce na jej potrzeby. 

Zarząd Powiatu w Lipnie w obecności 5 członków jednogłośnie postanowił, by Zespól Szkól 

w Skepem sfinansował złoŜenie atlasu z własnych środków budŜetowych.  



 

Ad.14. Rozpatrzenie pisma Zespołu Szkół w Lipnie z prośbą o przekazanie środków na 

uregulowanie zaległych naleŜności za wykonaną inwestycję /ref. Pani A. SmuŜewska – 

Naczelnik Wydziału OKSZ/ 

Ad.15. Rozpatrzenie pisma Zespołu Szkół w Lipnie z prośbą o zwiększenie środków w 

budŜecie jednostki w związku z zaległą faktur ą za nadzór budowlany /ref. Pani A. 

SmuŜewska – Naczelnik Wydziału OKSZ/ 

A. SmuŜewska- Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia- przedstawiła 

przedmiotowe pisma.  

Przewodniczący Zarządu- powiedział, ze rozumie Dyrektora Zespołu Szkól w Lipnie, które 

chce uregulować zaległe kwestie finansowe związane z realizacją inwestycji w Zespole Szkół 

w Lipnie, jednakŜe prze realizacji tej inwestycji doszło do duŜych nieprawidłowości. 

Powiedział, Ŝe został powołany biegły sądowy z zakresu budownictwa, który ma wydać 

opinię co do prawidłowości realizacji inwestycji, czy dodatkowy zakres prac był rzeczywiście 

konieczny. Podkreślił dobitnie, Ŝe przed wydaniem opinii biegłego sądowego w tej kwestii 

nie podejmie się przekazania środków na zrealizowaną inwestycję do Zespołu Szkół w 

Skępem. Nadmienił, iŜ podejrzewa, ze wszelkie nieprawidłowości przy realizacji inwestycji w 

duŜej mierze polegały na niewiedzy dyrektora, ale od  nadzorowania tych spraw jest inspektor 

nadzoru budowlanego. 

Dodał, Ŝe w momencie, w którym zapozna się z opinią biegłego sądowego zostanie podjęta 

decyzja o natychmiastowym przekazaniu środków na konto Zespołu Szkół w Lipnie. 

Zaznaczył, Ŝe jeŜeli przedstawiona opinia stwierdzi występowanie nieprawidłowości trzeba 

będzie rozwaŜyć podjęcie czynności prawnych w stosunku do osób odpowiedzialnych za taki 

stan rzeczy. 

Zarząd Powiatu w Lipnie w obecności 5 członków postanowił o nieprzekazaniu środków 

finansowych na konto Zespołu Szkół w Lipnie do czasu otrzymania opinii biegłego sądowego 

dotyczącej prawidłowości realizacji inwestycji Zespołu Szkól w Lipnie.        

 

Ad. 16. Rozpatrzenie pisma Polskiego Towarzystwa Turystyczno-Krajoznawczego w 

Lipnie w sprawie zakupu pucharu oraz wsparcia finansowego organizacji Regionalnego 

Zlotu „Powitanie Wiosny – MARZANNA 2008” o Puchar Starosty Lipnowskiego i 

Wójta Gminy Wielgie /ref. Pani A. SmuŜewska – Naczelnik Wydziału OKSZ/ 



A. SmuŜewska- Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia- przedstawiła 

przedmiotowe pismo. Powiedziała, ze moŜliwe jest ufundowanie pucharu Starosty 

Lipnowskiego oraz przekazanie drobnej kwoty na organizowane imprezy.  

Przewodniczący Zarządu – zaproponował 200 zł + puchar z przeznaczeniem na organizowaną 

przez Towarzystwo imprezę.  

Zarząd Powiatu w Lipnie w obecności 5 członków jednogłośnie postanowił przekazać 200 zł 

+ puchar Starosty na organizowaną przez  Towarzystwo uroczystość. 

 

Ad. 17. Ponowne rozpatrzenie pisma Pani Janiny Jakubowskiej w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej przy wydaniu tomiku poezji /ref. Pani A.SmuŜewska – Naczelnik 

Wydziału OKSZ/ 

A. SmuŜewska- Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia- przedstawiła 

przedmiotowe pismo. Powiedziała, Ŝe moŜliwe jest  zakupienie wydanych przez Panią 

Jakubowską  tomików poezji do kwoty 200 zł.  

Zarząd Powiatu w Lipnie w obecności 5 członków jednogłośnie postanowił przekazać kwotę 

200 zł za zakup wydanego przez Panią Jakubowską tomiku poezji.            

 

Ad. 18. Zatwierdzenie dopłat do czesnego dla nauczycieli dokształcających się ze szkól i 

placówek oświatowych prowadzonych przez Powiat Lipnowski /ref. Pani A.SmuŜewska 

– Naczelnik Wydziału OKSZ/ 

A. SmuŜewska- Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia- poinformowała, Ŝe 

w dniu 17 marca  br. odbyło się posiedzenie Komisji ds. dopłat do czesnego dla nauczycieli 

dokształcających się Powiedziała, iŜ wpłynęło 18 wniosków, z których wszystkie spełniały 

wymogi określone w Regulaminie dopłat do czesnego, ale 3 z nich Komisja postanowiła 

przesunąć na kolejne posiedzenie Komisji, by umoŜliwi ć tym nauczycielom ukończenie 

kursów i dostarczenie odpowiednich dokumentów warunkujących dokonanie wypłaty 

refundacji czesnego. Dodała, Ŝe powiat pokrywa 40% poniesionych przez nauczycieli 

kosztów nauki. Wskazała, Ŝe w budŜecie powiatu na ten cel zabezpieczone są środki w 

wysokości 24 tys.zł, a realizacja tych 15 złoŜonych na to posiedzenie wniosków kosztować 

będzie 7 378 zł.       

Zarząd Powiatu w Lipnie w obecności 5 członków zatwierdził dopłaty dla  15 nauczycieli 

dokształcających się ze szkól prowadzonych przez Powiat Lipnowski zgodnie ze 

stanowiskiem Komisji ds. dopłat do czesnego.  

 



Ad. 19. Ustalenie propozycji terminu i porządku obrad XIX sesji Rady Powiatu w 

Lipnie – zaopiniowanie projektów uchwał kierowanych na tę sesję: 

- projektu uchwały Rady Powiatu w Lipnie w sprawie zmian w budŜecie Powiatu 

Lipnowskiego na 2008 rok/ ref. Pani B. Małkiewicz- Skarbnik Powiatu w Lipnie/  

- projektu uchwały Rady Powiatu w Lipnie w sprawie wyboru biegłego rewidenta na 

badanie sprawozdania finansowego za rok 2007 w Samodzielnym Publicznym Zakładzie 

Opieki Zdrowotnej w Lipnie. /ref. Pani A.SmuŜewska – Naczelnik Wydziału OKSZ/ 

- projektu uchwały Rady Powiatu w Lipnie w sprawie utworzenia Centrum Kształcenia 

Praktycznego w powiecie lipnowskim /ref. Pani A.SmuŜewska – Naczelnik Wydziału 

OKSZ/ 

 - projektu uchwały Rady Powiatu w Lipnie w sprawie delegowania dwóch radnych do 

składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w Lipnie /ref. Pan Z. Chmielewski - 

Sekretarz Powiatu/ 

- projektu uchwały Rady Powiatu w Lipnie w sprawie zmiany składu Rady Społecznej 

SP ZOZ w Lipnie /ref. Pani Anna SmuŜewska – Naczelnik Wydziału OKSZ/  

Przewodniczący Zarządu- zaproponował, by XIX sesja Rady Powiatu w Lipnie odbyła się 31 

marca o godz. 10,00 w Domu Pomocy Społecznej w Nowej Wsi.    

Zwrócił się o przedstawienie kolejno projektów uchwał kierowanych na te sesję.  

B. Małkiewicz- Skarbnik Powiatu w Lipnie – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian 

w budŜecie Powiatu Lipnowskiego na 2008r. 

Powiedziała, ze  plan dochodów ulegnie zwiększeniu o kwotę 857 162 zł i zamknie się kwotą 

35 255 843 zł, zaś wydatki ulegną zwiększeniu o kwotę 1 357 162 zł i zamkną się kwotą 37 

265 628zł. Dodała, Ŝe w tym projekcie uchwały ulega zwiększeniu deficyt budŜetowy o 500 

000zł i wyniesie     2 009 785 zł, a środki te planuje się przeznaczyć na adoptowanie 

pomieszczeń szpitalnych przy ul. Nieszawskiej celem przeniesienia oddziałów 

psychiatrycznych z placu przy ul. 11 Listopada.                     / projekt uchwały stanowi zał. nr 

6 do nin. protokołu/.      

B. Małkiewicz- Skarbnik Powiatu w Lipnie- przedstawiła projekt uchwały w sprawie: zmiany 

Uchwały Nr XXV/171/ 2005 z dnia 22 kwietnia 2005 roku w sprawie ustalenia źródeł 

dochodów własnych i ich przeznaczenia oraz wskazania jednostek  budŜetowych, które 

utworzą rachunek dochodów własnych poprzez utworzenie rachunku dochodów własnych w 

rozdziale Starostwo Powiatowe na organizację imprez kulturalnych i sportowych o zasięgu 

powiatowym /projekt uchwały stanowi zał. nr 7 do nin. protokołu/. 



A. SmuŜewska- Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia- przedstawiła 

projekt uchwały Rady Powiatu w Lipnie w sprawie: wyboru biegłego rewidenta na badanie 

sprawozdania finansowego za rok 2007 w Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki 

Zdrowotnej w Lipnie, gdyŜ to naleŜy do kompetencji Rady Powiatu w Lipnie. / uchwała 

stanowi zał. nr 8 do nin. protokołu/ oraz projekt uchwały Rady Powiatu w Lipnie w sprawie: 

utworzenia Centrum Kształcenia Praktycznego w powiecie lipnowskim na bazie 

zlikwidowanych warsztatów szkolnych Zespołu Szkół Technicznych w Lipnie /uchwała 

stanowi zał. nr 9 do nin. protokołu/. 

Z. Chmielewski- Sekretarz Powiatu w Lipnie przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu w 

Lipnie w sprawie: delegowania dwóch radnych do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

w Lipnie z uwagi na fakt, iŜ radnym, którzy byli członkami tejŜe komisji minęła kadencja. / 

uchwała stanowi zał nr 10 do nin. Protokołu. 

Wicestarosta P. Wojciechowski- przedstawił projekt uchwały w sprawie: zmiany składu Rady 

Społecznej SP ZOZ w Lipnie, gdyŜ zaszła konieczność uzupełnienia składu Rady z uwagi na 

złoŜenie rezygnacji z jej prac  Pana J. Szmeltra  i A. Czajkowskiego./ uchwała stanowi zał. nr 

11 do nin. protokołu/. 

Zarząd Powiatu w Lipnie w obecności 5 członków postanowił zwrócić się do 

Przewodniczącego Rady Powiatu w Lipnie o zwołanie na dzień 31 marca na godz. 10,00 XIX 

sesji Rady Powiatu w Lipnie w Dworku Modrzewiowym Domu Pomocy Społecznej w Nowej 

Wsi, pozytywnie opiniując projekty uchwal kierowane na tę sesję.  

 

Ad. 20. Podjęcie uchwały w sprawie: wyraŜenia woli nieodpłatnego nabycia przez 

Powiat Lipnowski pakietu akcji lub udziałów spółki, która zostanie utworzona przez 

komercjalizację PPKS Lipno.  

Przewodniczący Zarządu- powiedział, Ŝe Rząd RP ma zamiar przystąpić do komercjalizacji 

przedsiębiorstw państwowej komunikacji samochodowej. Powiedział, Ŝe Zarząd Bytowski i 

ze Starogardu  Gdańskiego  wystąpiły do Ministra Skarbu z wolą nieodłatnego nabycia 

pakietu akcji lub udziałów spółki, która zostanie utworzona przez komercjalizację pekasów, 

podejmując stosowne uchwały Zarządu i Rady Powiatu. Poddał pod rozwagę, czy władze 

powiatu nie powinny pójść tym samym torem i wystąpić do Ministra Skarbu o przedstawienie 

dokumentów potwierdzających sytuację finansową Lipnowskich PPKS. Wskazał, Ŝe PPKS w 

Lipnie składa się z dwóch oddziałów: Lipno i Rypin i za 2007r. wypracował zysk Nadmienił, 

ze przy komercjalizacji PKS-ów powiat stanie się udziałowcem strategicznym tj. 

posiadającym większościowe udziały. 



Przewodniczący Rady J. Predenkiewicz- powiedział, Ŝe to sprawa godna rozwaŜenia i trzeba 

się nad nią  powaŜnie zastanowić. Dodał, ze był inicjatorem przejęcia Pałacu w Kikole, ale 

władze nie pozwoliły na jego przejęcie.     

Z. Chmielewski- Sekretarz Powiatu w Lipnie-  powiedział, Ŝe podjęta przez Zarząd uchwała 

miałaby charakter wolicjonalny, czyli wyraŜała wolę nabycia przez Zarząd pakietu akcji lub 

udziałów spółki PPKS Lipno, ale ostateczna decyzja w tej sprawie naleŜała będzie do Rady 

Powiatu w Lipnie.  

Zarząd Powiatu w Lipnie w obecności 5 członków jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie:  

wyraŜenia woli nieodpłatnego nabycia przez Powiat Lipnowski pakietu akcji lub udziałów 

spółki, która zostanie utworzona przez komercjalizację PPKS Lipno. / uchwala stanowi zał. nr 

12 do nin. protokołu/ oraz postanowił wystąpić do Ministra Skarbu o przedstawienie 

dokumentów pokazujących sytuację finansowa PPKS Lipno.  

 

Przewodniczący Zarządu Powiatu w Lipnie ogłosił 15 min. przerwę. 

 

Po przerwie Przewodniczący Zarządu Powiatu w Lipnie przeszedł do realizacji 2 pkt. 

porządku obrad.  

Ad.2. Podjęcie uchwały w sprawie: sprawozdania z wykonania budŜetu Powiatu 

Lipnowskiego za 2007r. /ref. P. B. Małkiewicz- Skarbnik Powiatu/     

B. Małkiewicz- Skarbnik Powiatu w Lipnie- przedstawiła sprawozdanie z wykonania budŜetu 

powiatu lipnowskiego za 2007r. Powiedziała, Ŝe dochody budŜetowe planowane były w 

wysokości 33 166 735 zł, a wykonane zostały w wysokości 33 338 298,33 zł, co stanowi 

100,52% planu, zaś wydatki planowane były w wysokości 34 822 690 zł, zaś wykonane 

zostały  w kwocie 33 862 809, 52 zł, co stanowi 97,24 zł. Wskazała, ze deficyt budŜetowy na 

koniec 2007 r. wyniósł 524 511,19 zł przy planowanym deficycie w uchwale budŜetowej 897 

955zł, a ostatecznie powiększanym uchwałami do kwoty 1 655 955zł. Stwierdziła, Ŝe 

wystąpienie tak niskiego deficytu niŜ zakładano spowodowane jest niewykonaniem 

zamierzonych wydatków oraz wyŜszymi niŜ zakładano dochodami budŜetowymi, co w 

konsekwencji pozwoliło na zmniejszenie deficytu budŜetowego. Następnie wskazała, ze 

przychody rachunków własnych jednostek budŜetowych  planowane w były w kwocie 534 

029 , a zostały zrealizowane w kwocie 442 994, 65 zł, co stanowi 86,67 % planu. , zaś 

wydatki rachunku dochodów jednostek budŜetowych planowane były w kwocie 573 123 zł, a 

zostały zrealizowane  w kwocie 442 994, 65 zł, co stanowi 77,29 zł. Kolejno przedstawiła 

wykonanie środków na Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej, którego 



przychody  planowane były w wysokości 60 000zł, a zostały wykonane w kwocie 85 327,87 

zł tj. 142, 21 %, zaś koszty tego funduszu planowane były 69 311, a wykonano w kwocie 732 

zł, co stanowi 1,06%,. Dodała, ze jest to związane z niewykorzystaniem dotacji przez SP ZOZ 

w Lipnie na termomodernizację. Nadto przedstawiła wykonanie przychodów Funduszu 

Gospodarki Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym, którego przychody planowane były w 

kwocie 320 000zł, a wykonane zostały w kwocie 424 391, 05 zł, co stanowi 132, 62 %, zaś 

koszty tegoŜ funduszu planowane były w kwocie 479 000 zł, a wykonane zostały w kwocie 

176 623, 89 zł tj. 36, 87%.Wskazała, Ŝe przychody gospodarstw pomocniczych planowane 

były w kwocie 175  724 zł, a wykonane zostały  w kwocie 134 259,85 zł, co stanowi 76,40%, 

zaś wydatki planowane były w kwocie 171 352 zł, wykonano 102 476,98 zł, co stanowi 59, 

80%.         

Nadmieniła, ze na str. 12 opisowego sprawozdania widnieją opisane wszystkie wydatki na 

zadania inwestycyjne. Podkreśliła ze wolnych środków w budŜecie jest ok. 1 400 000zł, z 

których 500 tys. planuje się zabezpieczyć na spłatę poŜyczek i kredytów, następne 500 tys. 

dla SP ZOZ w Lipnie na przeniesienie oddziałów psychiatrycznych do głównego budynku 

szpitala i zostaje 400 tys, które moŜna byłoby zostawić na występujące w ciągu roku 

budŜetowego braki środków a realizację zadań planowanych do wykonania np. uruchomienie 

placówki opiekuńczo- wychowawczej.  Wskazała, ze zmniejszenie kwoty deficytu związane 

było z faktem, Ŝe dopiero między okresem świąt BoŜego Narodzenia a Nowym Rokiem  

wpłynęły środki za zrealizowaną  budowę drogi Sikórz- Kikół, która współfinansowana była 

ze środków unijnych.  

Przewodniczący Zarządu- powiedział, Ŝe z wolnych środków 500 tys. naleŜy zabezpieczyć na 

spłatę kredytów i poŜyczek, zaś drugie 500 tys. planujemy przekazać na paragraf 

inwestycyjny SP ZOZ w Lipnie na prace związane z przeniesieniem oddziałów 

psychiatrycznych. Wskazał, Ŝe cieszy niezmiernie fakt tak znacznego zmniejszenia deficytu 

budŜetowego, co pozwala na pewne ruchy finansowe bardzo korzystne dla powiatu. Dodał, ze 

Regionalna Izba Obrachunkowa pochwaliła powiat lipnowski pod względem gospodarki 

finansowej. Zaznaczył, Ŝe powiat nie wykonał dochodów ze sprzedaŜy mienia powiatu, ale  

nie wyzbył się teŜ posiadanego mienia. Wskazał, ze dokonano zwrotu 150 tys zł kredytu 

pobranego w 2007r., zmniejszając go do kwoty 600.000zł i dzięki temu umorzono nam 200 

tys. zł. oraz dzięki pozytywnemu rozpatrzeniu wniosku przez WFOŚ I GW o umorzeniu 40% 

poŜyczki powiat pozyskał dodatkowe 206 ty.s zł.,    



B. Małkiewicz- Skarbnik Powiatu w Lipnie- podkreśliła, Ŝe na wyŜsze wykonanie dochodów 

wpłynęło między innymi większe wykonanie wpływów z  udziału w podatku od osób 

fizycznych i większe wypracowanie dochodów  z tytułu opłaty komunikacyjnej.  

Przewodniczący Powiatu- powiedział, Ŝe wydatki na wynagrodzenia za prace stanowią 48  % 

budŜetu, ale urzędnicy powinni godnie zarabiać i ten postulat jest wprowadzany w Ŝycie 

poprzez podwyŜki wynagrodzenia. Dodał, Ŝe optymistyczny jest zakres zadań 

inwestycyjnych, które opiewają na kwotę 3, 5 mln zł, a jeŜeli dołoŜymy to tej kwoty 500 tys. 

dla szpitala wówczas powiat na inwestycję przeznaczy 4 mln zł.  Dodał, Ŝe jeŜeli urealni się 

dochody i wydatki  w jednostkach wówczas moŜna liczyć na miłe zaskoczenie na koniec 

roku.  

T. Woźnicki- powiedział, Ŝe miałby większy optymizm dotyczący sytuacji budŜetowej 

powiatu gdyby nie miał świadomości sytuacji w SP ZOZ w Lipnie, gdyŜ mając na uwadze 

sytuację finansową SP ZOZ w Lipnie wówczas cały optymizm mija.      

Przewodniczący Zarządu- powiedział, iŜ  mówi się, Ŝe samorządy będą miały zwracany 

podatek VAT z inwestycji, a to mogłoby wiązać się z ponownym ich przeznaczeniem na 

zwiększenie prac inwestycyjnych.  

T. Woźnicki- powiedział, ze podatek VAT wraca do Unii Europejskiej i ma obawy, czy 

władze Unii wyraŜą zgodę na takie stanowisko.  

Przewodniczący Zarządu- powiedział, ze jako Zarząd Powiatu szukamy dochodów dla 

powiatu w najmach lokali oraz w oszczędnym gospodarowaniu posiadanymi środkami 

finansowymi.  

Następnie podziękował Zarządowi i radnym Rady Powiatu w Lipnie za prawidłową realizację 

budŜetu oraz słuŜbom i pracownikom Starostwa za nadzorowanie realizacji budŜetu. 

Przewodniczący Rady J. Predenkiewicz- powiedział, Ŝe jeŜeli byłoby moŜna przewidzieć, 

jakim wynikiem  zakończy się realizacja budŜetu, wówczas moŜna byłoby więcej 

zaryzykować, a przez to więcej zrobić.  

Przewodniczący Zarządu- powiedział, Ŝe są duŜe plany dot. zmiany wizerunku wewnątrz 

Starostwa Powiatowego.  

Zarząd Powiatu w Lipnie w obecności 5 członków jednogłośnie podjał uchwałe w sprawie: 

sprawozdania rocznego z wykonania budŜetu Powiatu Lipnowskiego na 2007rok , która 

przekazał Regionalnej Izbie Obrachunkowej i Przewodniczącemu Rady Powiatu w Lipnie. / 

uchwała stanowi zał. nr 13 do nin. protokołu./             

 

Ad. 21. Sprawy róŜne.  



Przewodniczący Zarządu poinformował, iŜ zarządzeniem powołał  Pełnomocnika  dla 

utworzenia Wielofunkcyjnej Placówki Opiekuńczo- Wychowawczej w Lipnie Panią Iwonę 

Mikołajczyk zamieszkała w Lipnie.  

Poinformował, iŜ wczoraj tj. 18 marca w Rypinie odbyło się spotkanie dot. obwodnicy. 

Wskazał, ze zaproszenie na spotkanie wpłynęło do Urzędu Miasta Lipno, które powinno 

powiadomić Starostwo o takim spotkaniu a tego nie uczyniło,  a to właśnie powiat jest stroną 

zainteresowaną budową obwodnicy. Wskazał, ze na tym spotkaniu negatywnie odniesiono się 

do stanu prac nad inwestycją budowy obwodnicy, ale naleŜy uzmysłowić Urzędowi 

Marszałkowskiemu, Ŝe władze powiatu zaczynają od zera i dopiero pracują nad 

sporządzeniem wymaganej dokumentacji. Podkreślił, ze źle się współpracuje z Urzędem 

Miejskim w zakresie budowy obwodnicy. Dodał, ze wyjaśni tę kwestie z Burmistrzem Miasta 

Lipna.  

Przewodniczący Zarządu- powiedział, iŜ wpłynęło pismo od Prezesa Zarządu Powiatowego 

Związku OSP RP  w Lipnie w sprawie zwolnienia z opłaty wynajmu Dworku 

Modrzewiowego w Nowej Wsi  za spotkanie Prezydium Zarządu Oddziału Wojewódzkiego 

OSP RP woj. Kujawsko-Pomorskiego. Dodał, ze tematem tegoŜ spotkania było omówienie 

problemów związanych z bezpieczeństwem przeciwpoŜarowym. Dodał, iŜ z uwagi na 

charakter spotkania proponuje przychylić się do prośby wnioskodawcy.  

Zarząd Powiatu w Lipnie w obecności 5 członków jednogłośnie wyraził zgodę na zwolnienie 

z opłaty za wynajem Dworku Modrzewiowego w Nowej Wsi za spotkanie Prezydium 

Zarządu Oddziału Wojewódzkiego OSP RP woj. Kujawsko-Pomorskiego. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu K. Baranowski 

zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu w Lipnie w dniu 19 marca 2008r.  

Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała:  

Justyna Śliwi ńska    


